

AEON 慈善月曆贊助之綠活大行動

計劃內容:

舉辦海岸和山徑清潔活動,及環保習慣獎勵計劃,教育大衆珍惜 和保護香港寶貴的生態資源,同時鼓勵實踐綠色生活。

換購辦法:

- 1.由2025年10月10日起,於全線AEON或AEON網上購物城 (www.aeoncity.com.hk) 購物滿\$500(以AEON收銀機印即日折實白色單一發票計算), 即送「2026年慈善月曆」1個。每張發票最多可獲贈1個。
- 2.或於「收銀處」及「顧客服務台」以慈善價\$10購買1個。

推廣條款及細則:

- 凡惠顧AEON網上購物城而換購之月曆將於送貨時一起送上。
- 月曆數量有限,換/售完即止。
- 月曆恕不設退換。
- 所有換購月曆收益將用作支持綠領行動之「AEON 慈善月曆贊助之綠活大行動」
- 換購金額恕不可累積AEON會員積分,及於感謝日恕無九五折優惠。
- ●以上活動及推廣須受有關條款及細則約束,詳情請向店內職員查詢及瀏覽AEON 網上購物城網頁www.aeoncity.com.hk。
- 如有任何爭議,永旺(香港)百貨有限公司保留最終決定權。

Green Living Action sponsored by AEON Charity Wall Calendar

Organize coastal and hiking trail clean-up activities, as well as the Green Habit Award Scheme, to educate the public to cherish and protect Hong Kong's precious ecological resources, and to encourage them to practice green living.

Redemption Method:

- 1. From 10th October 2025 onwards, upon any single purchase of \$500 (White receipt issued by AEON cash registers & net amount single transaction in same day) in AEON or AEONCITY (www.aeoncity.com.hk) can redeem a 2026 Wall Calendar for FREE. Maximum of 1 piece can be redeemed per transaction.
- 2. Or customers can buy a Wall Calendar at \$10 at all cash registers or customers service counter.

Terms and Conditions:

- Customers who make purchase at AEONCITY, the calendar will be sent together with the ordered merchandise.
- Limited stock is available and redemption is valid until stock lasts.
- No refund and exchange for calendar.
- All proceeds will be used for supporting Green Living Action sponsored by AEON Charity Wall Calendar of Greeners Action.
- The redemption purchase amount cannot be entitled with AEON Member Bonus Point. And no 5% discount offer on Thanksgiving Day.
- Terms and conditions apply. For details, please contact our staff or visit www.aeoncity.com.hk
- AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited reserves the right of making the final decision on the above programme in case of any disputes.

AEON SUPERMARKET ZON STYLE 唐怡 #2884 6888 油塘 #13847 1888 中門店 #12452 7333 九龍城店 #12662 8888 美薄 #13665 2665 九龍瀬店 #12339 3388 將軍漢店 #12207 4770 任角 #12583 7388 歐德 #13860 9088 荔枝角店 #13120 7188 大萬口店 #12412 8686 CANTEVOLE4